

Mandatory Tender Offer Acceptance Form

Shares on Offer: Gulf Insurance Group K.S.C.P.

Offer Price: KWD 1.946 per share

نموذج قبول عرض الإستحواذ الإلزامي

أسهم العرض: مجموعة الخليج للتأمين ش.م.ك.ع.

سعر العرض: 1.946 دينار للسهم الواحد

Shareholder Name:

إسم المساهم:

Nationality:

الجنسية:

Civil ID number (for Kuwait residents):

الرقم المدني للمقيم في دولة الكويت:

Passport Number (for non-residents):

رقم جواز السفر لغير المقيمين في الكويت:

Commercial Register Number (if available):

رقم السجل التجاري (إن وجد):

Telephone number:

رقم الهاتف:

Trading Account number:

رقم حساب التداول:

Number of Shares to be sold:

عدد الاسهم المراد بيعها:

After reviewing the Mandatory Tender Offer Document presented by Fairfax (Barbados) International Corp. I/We hereby confirm to partake in the Mandatory Tender Offer and accept the transfer of our shares of Gulf Insurance Group K.S.C.P. mentioned above and we also hereby authorize Kamco Investment Company K.S.C.(Public) to complete the sale of the said shares.

بعد الإطلاع على مستند عرض الإستحواذ الإلزامي المقدم من قبل السادة/ شركة فيرفاكس (بربادوس) إنترناشونال كوربوريشن، نفيدكم برغبتنا بالاشتراك في العرض المقدم وقبول نقل ملكية أسهم مجموعة الخليج للتأمين ش.م.ك.ع. وتفويض شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك. (عامّة) لإتمام بيع الأسهم.

I/We further agree and confirm the following:

وأوافق على وأقر وأتعهد بالآتي:

1. Accepting all the terms and conditions of the Offer Document, including the offer price and agree that my/our shares' sale proceeds will be settled after the Mandatory Tender Offer period is over and that I/we will bear any, and all fees associated with the said sale of my/our shares.
2. The personal data provided on this form is true and correct.
3. Not to sell or transact or create any liabilities upon any of my/our shares in Gulf Insurance Group K.S.C.P. mentioned above, during the validity of the offer period.
4. That my/our ownership of the above-mentioned shares is free and clear and devoid of any pledges to a third party, and in case the said shares are pledged, I/we hereby confirm that I/we have obtained the required approval from the lender(s) to release my/our shares and to sell them at the offer price mentioned above (please fill out the pledged shares section below).

1. قبول كافة الشروط الواردة بمستند العرض بما في ذلك سعر العرض وأوافق على أن يتم سداد قيمة الأسهم بعد إنتهاء فترة عرض الإستحواذ الإلزامي وتحملني أية مصاريف خاصة بإتمام بيع تلك الأسهم .

2. إن البيانات الواردة في نموذج قبول العرض هذا صحيحة وسليمة.

3. عدم التصرف في أسهمي في مجموعة الخليج للتأمين ش.م.ك.ع. الوارد ببياناتي في هذا النموذج بأي نوع من التصرفات وعدم ترتيب أية حقوق عليها طوال مدة العرض.

4. إن ملكيتي للأسهم المذكورة خالية من أي رهونات أو حقوق للغير وفي حال كانت ملكيتي للأسهم المشار إليها أعلاه مرهونة، أقر بأنني قد حصلت على موافقة من الدائن المرتهن على شطب الرهن والتصرف في هذه الأسهم مقابل السعر المذكور أعلاه (يرجى تعبئة قسم الأسهم المرهونة أدناه).

Signature:

التوقيع:

Full Name of Applicant:

الإسم الثلاثي لمقدم وموقع الطلب:

The status of the applicant: Self Legal Representative

ممثل قانوني عن نفسه : صفة مقدم الطلب

POA (I declare that the POA is valid and the grantor of the POA is alive)

وكيل (أقر أنا الوكيل بسريان الوكالة وأن الموكل على قيد الحياة)

Please fill out if the shares are pledged

The creditor hereby gives his irrevocable consent, as per this letter to transfer the ownership of the shares mentioned in this form to "Fairfax (Barbados) International Corp." and to release the pledge from the shares of Gulf Insurance Group K.S.C.P. with Kuwait Clearing Company ("KCC") pursuant to the provisions of Chapter 9 of the CMA Bylaws, "Pledge of Securities" of Module 11 "Dealing in Securities" of Law Number 7 / 2010 with regards to the Establishment of the CMA and Regulating Securities Activities and its amendments.

Pledging Party:

إسم الدائن المرتهن:

Signature of pledging party:

توقيع الدائن المرتهن:

Date:

التاريخ:

Company Seal:

الختم:

Attachment for individuals

1. Sign the offer acceptance form.
2. Copy of ID (Civil ID for the persons residing in Kuwait or passport for persons residing outside Kuwait).
3. Copy of authorized signatory (copy of passport if it carries signature or any other document endorsed by entities e.g, banks or government authorities).

المرفقات للأفراد

1. توقيع نموذج قبول العرض.
2. صورة من الهوية (البطاقة المدنية للأشخاص المقيمين داخل دولة الكويت أو جواز السفر للأشخاص المقيمين خارج دولة الكويت)
3. صورة من اعتماد التوقيع (صورة جواز السفر إذا تحتوي على التوقيع أو أي اعتماد من الجهات ذات الصلة مثل البنوك أو الجهات الحكومية)

Attachment for Companies, institutions, and Entities:

1. Sign the offer acceptance form
2. Photocopy of the authorized signatory ID (Civil ID for the authorized signatory residing in Kuwait or passport for authorized signatory residing outside Kuwait).
3. Photocopy of the authorized signatory document.
4. Photocopy of the commercial registry number

المرفقات للشركات

1. توقيع نموذج قبول العرض
2. صورة من الهوية للمخول بالتوقيع (البطاقة المدنية للمخول بالتوقيع المقيم داخل دولة الكويت أو جواز السفر للمخول بالتوقيع المقيم خارج دولة الكويت)
3. صورة من مستند اعتماد التوقيع
4. صورة من رقم السجل التجاري

General Terms

- In case the Mandatory Tender Offer Acceptance Form was submitted via POA, please attach a photocopy of the POA.
- In the case of indirect shareholders, the system is used by the portfolio manager on behalf of his clients (with the possibility of receiving files directly via e-mail).
- In the case of foreign shareholders who are clients of sub-custodians, the system is used through the relevant custodian (with Possibility of receiving files directly via e-mail).
- The Offer Price for the Offer Shares shall be transferred to shareholders' bank account used for E-Dividend. In case the shareholder is not registered for electronic dividends transfer service, we kindly request the said shareholder to contact the favorite bank to activate the service.

شروط عامة

- في حالة تقديم نموذج قبول العرض بموجب وكالة، يرجى إرفاق صورة التوكيل.
- في حال المساهمين غير المباشرين فإنه يتم استخدام النظام من خلال مدير المحفظة نيابة عن عملائه (مع إمكانية توفير استقبال ملفات مباشرة من خلال البريد الإلكتروني).
- في حال المساهمين الأجانب عملاء أمانة الحفظ الفرعيين فإنه يتم استخدام النظام من خلال أمين الحفظ المعني (مع إمكانية توفير استقبال ملفات مباشرة من خلال البريد الإلكتروني).
- سيتم تحويل قيمة الأسهم المعروضة إلى الحساب البنكي للمساهمين المستخدم في خدمة التحويل الآلي للأرباح النقدية. في حالة عدم تسجيل المساهم في خدمة التحويل الآلي للأرباح النقدية، نرجو من المساهم التواصل مع البنك المفضل لديه/لديها لتفعيل الخدمة.